
 
 
 

Raadsvragen – Wijzigingsplan voor de natuurinrichting Bijleveld 

Raadsvergadering 23 november 2023 

 

Afgelopen weekend werden de bewoners aan de Breudijk geïnformeerd door provincie Utrecht dat 

het wijzigingsplan voor de natuurinrichting Bijleveld in procedure heeft gebracht bij de gemeente 

Woerden. Of en hoe de provincie onderzocht heeft of er draagvlak is, blijkt niet uit de stukken.  

 

Naar aanleiding hiervan 2 vragen: 

1. Hoe gaat de gemeente na of er draagvlak is voor het ingediende wijzigingsplan? Als de 

indiener aangeeft dit onderzocht te hebben, welke onderbouwing wordt hiervoor gevraagd 

aan de indiener? En hoe toetst het college of het onderzoek naar draagvlak deugdelijk is en 

een juiste weergave is van het draagvlak? 

2. Wordt het wijzigingsplan nog in behandeling genomen in het kader van de omgevingswet die 

op 1 januari van kracht is? Als het in behandeling wordt genomen wordt het wijzigingsplan 

dan overeenkomstig huidige wetgeving behandeld of volgens de nieuwe wet die per 1 

januari 2024 in gaat? 

 
 
 
Jan-Hubert van Rensen, Inwonersbelangen 


